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Θέμα: Ολοκλήρωση της σιδηροδρομικής γραμμής  "Pontremolese"

Έχοντας υπόψη ότι: 

- η αποκαλούμενη  "Pontremolese" είναι η ευρωπαϊκή σιδηροδρομική γραμμή που συνδέει την 
Πάρμα με την Spezia, και αποτελεί σημαντική σύνδεση μεταξύ Νότιας και Βόρειας Ιταλίας 
καθώς και της Ιταλίας με την Ευρώπη·

- τον παρελθόντα Ιούνιο σημειώθηκε στην διαδρομή αυτή μία σιδηροδρομική καταστροφή που 
προκάλεσε και πάλι αθώα θύματα·

- οι υποδομές για την κυκλοφορία, ιδίως στην κεντρική Ιταλία, είναι υποβαθμισμένες·

- η "Pontremolese", που έχει  ήδη εξετασθεί από τα κοινοτικά θεσμικά όργανα, απερρίφθη μαζί 
με τη Malpensa  (η οποία όμως έγινε στη συνέχεια δεκτή), λόγω μιας συγκυριακής διάσπασης 
των πολιτικών δυνάμεων·

Γιατί βάσει των θεμελιωδών αρχών όπως  η επικουρικότητα και η αλληλεγγύη, η ΕΕ, όλο και 
περισσότερο Ευρώπη των Περιφερειών και των Δήμων, δεν παρεμβαίνει προς εγγύηση της ελεύθερης 
και ασφαλούς κυκλοφορίας των προσώπων και των αγαθών, προστατεύοντας τα πλέον ασθενή άτομα 
και όργανα, ξεπερνώντας τις δυσκολίες και τις ενδεχόμενες αδικαιολόγητες αντιστάσεις, προκειμένου 
να ενταχθεί η Pontremolese στο πλαίσιο της κοινοτικής αξιολόγησης με στόχο να ολοκληρωθεί ο 
διπλασιασμός της γραμμής που έχει αρχίσει από καιρό, παραμένει όμως ημιτελής;
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